
3 0,01.2004 tarihînde Çukurova TV Odamıza gelerek

yeni Şube Yönetim Kurulu iyeleri; ile röportaj yaptı.

14.02.2004 tarihinde Şubemizde yönetim kurulu ile

tüm bürolar "raporların İnceleme komisyonunda incelenmesi

ve fiyat birlikteliğinin sağlanması:" amacıyla geniş bîr kanlımın

sağlandığı bir toptanîı yapıldı;..

i 7.02.2004 tarihinde Ziraat Mühendisleri Odası'nın
düzenlemiş olduğu "Su Gözü Termik Santrali"* ile ilgili basın
toplantısına Odamız adına M Zafer ERTAŞ katıldı,

23.02.2004 tarihinde .şube yönetim kurulu Kanal Ayı ve yeni
Adana Gazetesini .ziyaret etti,. '*

24.02.2004 tarihînde ÇETKCTnun "Su Gözü Termik Santrali
Açılışının Protesto"*yüruvüşüne Müzeyyen ŞEVKİN katıldı...

05.03.2004 tarihinde Şubemizin İnşaat Mühendisleri Odası
Adana Şubesi'nde düzenlemiş olduğu "Adana Metrosu,
Konya'da Göçen Zümrüt Apartmanı Örneği ve Adana'yı
Bekleyen Tehlike ile'feni Seçilecek Belediye Başkanlarına
Uyanlar ve Öneriler1* konulu söyleşide açılış konuşmasını.
Müzeyyen ŞEVKİN yaptı. Söyleşiye konuşmacı olarak İnşaat
Mühendisleri Odası eski başkanı ¥e Büyükşehir Belediye Başkan
.Aday Adayı. Sadi 5ÜRENKÖK ve 100 Yıl, Van Üniversitesi îlyas
YILMAZER katıldılar. Geniş katılımın sağlandığı söyleşiye basın
da büyük bir ilgi gösterdi. Söyleşide Sadi 5ÜRENKÖK Adana
Metrosunun yapımındaki hatalar ve uygulama problemleri
île çöken Zümrüt Apartmanındaki inşaat hataları ve İmam
Hatip Lisesinde ek olarakyapılan inşaatta, demir kullanılmadığı
konuları üzerinde durdu, llyas YILMAZER: ülkemizde ovalara
yapılan yerleşim alanlarından dolayı depremlerde büyük can
ve mal kaybı meydana geldiğini, sıvılaşmamn sadece ovalarda
olabileceğini, devletin Anayasayı çiğneyerek, ulusal servetimiz
birinci sınıf ovalarımızı yapılaşmaya, açan devlet yetkililerinin
asıl suçlular olduğunun altını çizerek,, Bingöl depremi, Bolu:
dağındaki duUeyol sömürüsü, Hızlı tren yolumun seçilme
güzergahındaki hatalar. Adana Metrosunda yapılan yanlışlıklar
özerine konuşma yaptı.

09.03.2004 tarihinde Kanal .Âda Medya Cale Programında
""Belediye Başkanları:, 5 yılın değerlendirmesini yapıyorlar.
Seyhan Belediye Başkanı Yıldıray Arıkan: sivil toplun™
örgütleri ve gazetecilerin sorulanını cevaplıyor" adlı programa
Şube Başkanı. Müzeyyen ŞEVKİN konuşmacı olarak katıldı.
10.03.2004 tarihinde ise aynı adlı programda Büyükşehir
Belediye Başkanı Aytaç Durak'm soruları yanıtladığı oturuma
da. konuşmacı olarak katıldı.

I 1.03.2004 tarihinde Yönetim Kurulumuz Zaman,, Evrensel,
Bölge gazetelerim i ziyaret ettiler.

i 7.03.,2ÖÖ4 tarihinde Şubemiz Yönetim 'Kurulu üyeleri Adana
Valisi İ. Kemal Önal'ı ziyaret ederek mesleğimiz ¥e kentteki
jeoloji uygulamaları Jiakkinda. bilgi verdiler«

19.03.2004 tarihinde ""Seçimden; Önce Nasıl Bir Yerel
Yönetim; İstiyoruz" konusu ile ilgili olarak İKK bünyesinde
yakılan basın açıklamasında Şubemiz de yer almıştır.odamızda
imza, koymuştur.

22.03.2004 tarihînde Şuıbeyönetim kurulumuz'Vali

Yardmcılan Turgut SERİMER ve Caner YILDIZ'ı ziyaret ettiler.

30.03.2004 tarihînde Şu temizce düzenlenen "Düğün yada
Davut" adlı tiyatro gösterisine büyük bir katılım sağlandı.

06.04.2004 tarihinde Şube yönetimimiz İl Gelişine Planı
çalışmalarının dijital ortamda yapılması, için CBS (Coğrafi Bilgi
Sistemi) konusu île ilgili olarak valilikteki toplanîıp katıldı..

08.04.2004-10.04.2004 tarihleri arasında Çukurova
Üniversitesi tarafından düzenlenen m2. Çukurova Yüksek.

Adana

Öğretim Tanıtım Günleri"nde odamız da stand açarak
öğrencilere oda faaliyetleri ve mesleğimiz hakkında bilgiler
vermiştir.

03.04,2004 tarihinde oda Yönetimimiz İl Gelişim Planı ile
ilgili olarak Valilikte düzenlenen toplantıda; Kent Gelişim
Planları hazırlanırken makro ölçekte jeolojik etütlerin yapı İm ası»
kentin cazibe merkezinin ovadan çıkarılıp, jeolojik olarak daha
uygun.otan kuzeydoğu veya kuzeybatıca kaydırılması, içme ve
kullanma suyu havzalarının korunması, genellikle şehirleşmede
pek önemsenmeyen çöp deponi alanlarının belirlenmesi.
Adan a" da artık yerleşim alanı İçinde kalmış olan çöp

toplama alanının kaldırılarak daha uygun ve teknik koşullarda
depolanacağı bir alana alınması gönünde görüş bildirdi.

! 3,04.2004 tarihinde IKK toplantısına Müzeyyen ŞEVKİN
katıldı.

15.04.2004 tarihînde Yönetim kuruluınuzjeni seçilmiş olan

Yüreğir Belediye Başkanı Ömer TOPÇU'yu ve Sejèan Belediye

Başkanı Azim ÖZTÜRK'ü ziyaret ederek, yerel yönetimlerin

imar planına esas jeolojik ve jeoteknik etütler ile zemin etütleri

konusunda yapılması gerekenler ile ilgili bir dosya sundu.

I 7,04.2004 tarihînde Ziraat Mühendisleri Odasının
düzenlemiş olduğu "Tarıma Dajalı Sanayi ve Sorunları" konulu
panele Şubemiz adına başkanımız Müzeyyen Şevkin katıldı.

20.04.2004 tarihinde. Oda binamızda saat l0:00 t dayerel
seçimlerden sonra, yeni seçilen anakent ve ilçe belediye
başkanlarını "Yeni Yerleşim Alanlarının Belirlenmesi" konusunda
uyarmak üzere bir basın toplantısı yapıldı. (Basın bildirisi Ek
5 'de .sunulmuştur).

22.04..2004 Tarihinde Ziraat Mühendisleri Odasının
düzenlemiş olduğu Tarım Topraklarının Amaç Dışı
Kullanılması ve İmara Açılması;" konulu foruma Odamız
adına Şube Başkanımız Müzeyyen ŞEVKİN ve II. Başkan
Sedat TÜRKMEN konuşmacı olarak katıldılar.. Toplantıda:
Hızlı nüfus artışına paralel olarak yeni yerleş/im alanlarının
oluşturulmasının kaçınılmaz bir olgu: olduğunu,, belediyelerin
yeni yerleşim alanlarını seçerken, yani arsa. üretirken,, kentin
sağlıklı gelişmesi için düzenli, planlı ve dünya standartlarında
alt yapıya sahip arsa üretme gerçeğini göz aidi etmemeleri
gerektiğini vurgulayan Şube başkanımız, doğru ve sağlıklı: arsa.
üretimine yönelik, mesleğimize ilişkin konularda Odamız görüş
ve önerilerini aktardı,.

26.04.2004 tarihinde TRJ Radyosunda canlı telefon
bağlantısına şube başkanımız Müzeyyen ŞEVKİN katılarak yemi

seçilecek yerleşim alanlarında mesleğimiz açısından dikkat

edilecek hususlar konusunda konuşmayaptı,

30.04.2004 tarihinde yönetim kurulu, Bürolarve Rapor
İnceleme Komisyonu ile "leoteknik Etüt 'Rapor Formata"
uygulamalarındaki halaların ve yönetmelik hakkında görüş, alış
verişinin yapıldığı bir toplantı düzenlendi.



Antalya

Yerel seçimler Öncesinde üyelerimizin de katılımıyla
Belediye başkan adayları Şubemize davet edilerek
seçilmeleri durumunda yapacakları çalışmalar ve

genel politik gelişmeler hakkında görüşlerini anlatmaları
sağlandı

Kamuda .Üniversite ve Özel sektörde çalışan
meslektaşlarımızın ve jeoloji öğrencilerinin kendi
aralarındaki iletişimin arttırılması ve bu ilişkilerin Oda
merkezli yapılması için öncelikle Öda-Önlversle
İlişkilerinin geliştirilmesi amacıyla Akdeniz Üniversitesi
Jeoloji Bölümü Öğretim üyeleri 18.03.2004 tarihinde
Odamızı ziyaret ettiler.

Şubemiz Yönetim Kurulu üyeleri 05.04.2004 günü
Akdeniz Üniversitesi Mühendislik. Fakültesi Dekanı Narin
ÜNAL'I ve Jeoloji Bölümü Öğretini üyelerini ziyaret ettiler.
Yapılan görüşmelerde jeoloji öğrencilerinin daha iyi
yetişmelerine katkı koymak amacıyla Öda-Oniversite
işbirliğinin arttırılması ve öğrencilerin Öda olanaklarımdan
hem bilimsel hem de sosyal alanlardan daha fazla
yararlan mı alan gerektiği kararlaştırıldı, Bu program
kapsamında 16.04.2004 tarihinde jeoloji öğrencileri ve
öğretim üyeleri Odamıza davet edilerek kendilerine Öda
etkinliklerinin tanıtıldığı bir kokteyl düzenlendi.

Antalya'da kamu binalarının incelenmesi konularında
valilikçe alınan 25 kamu binasında inceleme yapılması
karan doğrultusunda ilk aşamada incelemede görev
alacak üyelere 18-19 Şubat 2004'de İMO Antalya
Şubesinde kurs veril mı 1st îr., incelemede binanın
seçimi Jbîna projelerinin incelenmesi ve röleveterînin
çıkartılması, hızlı değerlendirme yöntemlerindi
uygulanması* konuları kursta elle alındı.Odamız adına
görevli olarak Cengiz GÖZEGER katıldı,

Bayındırlık ve İskan Bakanlığı bünyesinde Toplu Konut
Şurasının oluşturulması konusunda ön çalışma yapılması
İçin Olcay TÜRKAY görevlendirildi.Konunun uygun
o I d uğ,u sap! an mı tşt ı r.

Her yıl düzenlenen Geleneksel Bahar Dönemi Odalar
Arası Futbol Turnuvasına ilişkini5.03.2004 ve 22.03.2004
tarihlerinde düzenlenen toplantılara Odamızı temsflen
Hakan ÖZDEMfR ve Tufan TIR.ILAN! katılmıştif.Odamız bir
takımla Turnuva'ya kat ilmi «ıştır.

Gündem 21 .Antalya Kent Konseyi bünyesinde bulunan
Altya.pi,, Çevre, (mar ve Planlama Komisyonlarında
Odamız tenlin altyapı-çevre-îmar politikalarının
belirlenmesinde etkili olmaktadır.

12,01.2004 tarihinde Yerel Gündem 21 Kent itonseyi'nin
16.;ölağan toplantısına Odamızı temsïlen Betül
KADAGAN katılmıiştir.AKM*de yapılan toplantıda Orman
ve Çevre Bakanlığınca Muralpaşa Beledîyesî'ne tahsisi
edilen, daha sonra tahsisi İptal edilen Lara Ormanlık
Alanı içinde kalan, Botanik Parkı olarak, adlandırılanı
bölümün kente kazan dır il ması ile ilgili görüşlerimiz
belirtildi.

27.01.2004 tarihinde Yerel Gündemi 21 Çevre Çalışıma
Gurubu toplantısında "Kent Peyzajı ¥e Tabela Kirliliği"
görüşmelerine odamızı temsiten Betül KADAGAN katıldı.

01.03,2004 tarihînde Odamızı temsilen Alî KELEŞ'In
katıldığı Yerel Gündemi 21 Alt Yapı Çalışma Grubu
toplantısında Belediye Başkanlarından beklenilenler,
eğilen binalar ve bunlara ilişkin zemin sorunları
tartışılmıştır,

22,03,2004 tarihinde Yere! Gündem 21 Altyapı Çalışına
Gurubu toplantısında İşık kirliliği, ışık kirliliğimin doğa!
hayata etkileri lazer gösterileri ve etkilen, kirliliğin
çeşitleri ve kirl iği önleme hakkında alınabilecek
önlemlerin görüşüldüğü toplantıya. Odamızı temsilen Ali
KELEŞ katıldı,

16.04.2004 tarihinde Yerel Göndern 21 Altyapı Çalışma
Gurubu »Belediyelerdeki görevlilerin de katılımıyla bir
toplantı« düzenledi. Toplantıda zemin sorunları, sorunlu
binalar görüşüldü ve Nihat DfPOVA konuyla ilgili bîr
konferans verdi,

22.03..2004 tarihinde Rapor İnceleme Kbmisyonu'nda
görev yapan eski üyeler ile yeni görevlendirilenler birlikte
bir toplantı düzenleyerek, raporlarlarla ilgili düşüncelerini
tutanakla Şube Yönetim Kuruluna sundular.Yöneîlm
Kurulu Betül KADAGAN ¥e Omit Deniz GÜVENİ serbest
çalışanlarla toplantı yapmak özere görevlendirdi,

Antalya ÎKK toplantılarına Odamızı temsilen Kutlu
'TANER vê  Hakan ÖZÛEMÎR görevlendirdi. 26.04.2004
tarihindeki toplantıda 2004 yılı [KK Sekreteryasının İMO
Antalya Şubesi tarafından yürütülmesine karar •verildi.

OiDAK toplantılarına Odamızı temsilen Hakan ÖZDEMIR
görevlendlrildî..2ZO4.,2004 tarihli toplantıda Antalya
Merkez ve ilçelerinde oluşan sel baskınları ve alınacak
Önlemler ile ODAK faaliyetleri görüşüldü.



Denizli

•3 Nisan 2004 tarihînde Şubemizin
katkılarıyla Pamukkale Üniversitesi feolofi
Mühendisliği; öğrencileri İzmir Fuar Alanında
düzeıtienen " 10,. Ulyslararas« Doğal Taş ¥e
Teknolojileri*'" Fuarına katıldılar.

• 17 Nisan 2004 tarihinde Uşak İl
Temsilci İlgi eden gelen üyelerimize, Şube
Başkanımız Doç. Dr. Hal! Kumsar ve İL
Başkan Özer Tunçtiirk İmar Planına Esas
Jeolojik Hizmetler ve leoteknik Etüt" ve
"Zemin Etüt" konularında, Denizli ili ve
çevresindeki, uygulamaları ile ilgili sunum yaptı.

Şubeniz Meslek İçi Eğitim Seminerleri
kapsamı oda;

•6 Nisan 2004'te Prof. Dr. Yahya Özpınar
"Türkiye'deki Atan lätaklan"

• 13 Nisan 2004'te İnşaat Mühendisi Kudıet
İncesöz "Zemin Etüt Raporunun İnşaat
Projelerine Etkisi"

• 20 Nisan 2004'te Maden Mölıeııdlsi Samet
Gündüz ve Al Edem "Maden ftsası ve jeoloji
Mühendisinin İfşadaki ytn"

•27 Nisam 2004'te YreL Doç.. Dr. Hulusi
Kargı "'Landsat Uydu Görüntüleri ille Jeolojik
Özelliklerin İncelenmesi" konulu seminerler
verdiler.



Istanbul

Şubeniz mesleğimizi ilgilendiren olaylar
konusunda basının doğru bîllgileındirilmesi

amacıyla aşağıda yazılı konularda uzma.fi olan:
îsımler görüşlerime başvurulmak özere basına
bildirmiştir.

- DEPREM (Oluşum mekanizma», yer

yüzeyindeki etkileri, alınacak önlemler...)

- MÜHENDİSLİK JEÖLOIÎSİ (Heyelanlar ..'
-duşum nedenleri, _yüzeysd ve _yapısal
etkileri, önlem metodlaß-*.*• zemin iyileştirme "

yöntemleri * zemin etücQeri )

- ÇEVRE lEOLOjfSİ (Yüzey ve yeraltı sulan,
göletler, barajlar, öcaklar-taş,maden-, ekolojik
dengeleri ve yerleşik halkı pakından ilgilendiren
konular...)

Merkez'î.n Genel Kurulu'nda tartışmaya açılan "
yeni yönetmelik tasarıları hakkında üyelerimizin
bilgilendi rilmest amacıyla 28 Şubat "ta
Şubemizde temsilcileri de kapsaj/an bir toplantı
japıldı.

10 Mart Çarşamba günü Makine Müh. Odası

İstanbul Şubesinde düzenlenen Tüp Geçit ve

Köprü Halattan konulu toplantıya Şubemiz
•gözlemci olarak katıildı,

Herjıl .düzenlediğiniz mesleğe katkıda
bulunmuş»; jftllannr vermiş çalışan-veya emekli

, mestektaşlarımıa. bulu;turmak amacıyla
düzenlediğimiz "Saygı Gecesi"'bu_yıl 20
Martta _yapıkh.

İstanbul Büyükşehtr Belediyesi "ulu Iferel
Seçimler öncesinde düzenlediği İstanbul
Deprem Master planı değerlendirme
toplantılanna katılım sağlandı.

Nisan aji içerisinde tüm temsilcilikler ziyaret
edilerek istek ve önerileri alındı. Temsilciliği
yürütecek kişiler konusunda eğilim belirleme
çalışmaları yapıldı

I Mayısta; DİS&ve KESKile birlikte
Saraçhanede j/apilan Ï Mayıs ekinliklerine
Şubemiz. TMMOB çatısı altında katıldı...



Izmir

1
3-14.03.2004 tarihlerinde, Saint Joseph Fransız
Lisesinin düzenlendiği Meslek Tanıtım Fuarında
şubemiz stand açmış, mesleğimizi tanıtıcı poster,

afiş ve yayınlarımız sergilenmiştir.

22 Mart Su Günü nedeniyle şubemizin de düzenleyicileri
arasında yer aldığı "Kemalpaşa Ovasının Geçmişten
Bugüne Hîdrojeoiojk durumu ve Su Kalitesi" konulu
bîr panel düzenlenmiş ve şubemizi temsilen konuşmacı
olarak katılan, üyemiz Adnan ÇİL; Kemalpaşa Ovasının!
kapalı bir havza olduğunu, İzmir'e yakın olan bu
havzanın adeta mikro klima niteliği taşıması nedeniyle
havzaya hayat verdiğini, ancak eldeki bu kıymetim
kaybedilmemesi ve korunabilmesi îçin yegane varlığı
olan yeraltı suyu potansiyelinin iyî değerlendirilmesi
gerektiğini vurgulayarak, "Kemalpaşa havzasında
içme, kullanma, sulama ve sanayi suyu kullanımının ve
gereksiniminin birbirinden ayrılmaz bir bütün olarak
düşünülmeli/ bu nedenle yoğun su kullanımından dolayı
yeraltısuyunu takviye amacıyla acilen Yiğitler baraj in un
devreye girmelidir" dedi,.

Şubemiz 1- 4..04 2004 tarihlerinde yapılan Uluslararası
Doğal Taş ve Teknoloji ileri Fuarında ilk kez stand
açmasına rağmen yoğun ilgi görmüştür. Genel Merkez
BTK üyelerimizden Dr. Eşref ATABEY ve Deniz İskender
ÖNENÇ de etkinliğin bir bölümüne katılarak katkıda
bulunmuşlardır

07.04.2004 tarihînde, wYerel Gündem 2 1 " çerçevesinde,
Büyükşehir Belediye Başkanı ve İlçe Belediye
Başkanlarının da katıldığı ve gelecek doneme ilişkin
problem ve, komisyonlarını belirlendiği toplantıya şubemiz
adına Gültekîn DİKİLİKAYA ve Tuncay TIMARCI
katıldı.

Kriz Yönetimi Merkezi İzmir Valiliğinin talebi üzerine
07.04.2004'te başlayıp dört hafta süren Personel Eğitimi

.Seminerleri düzenledi. Seminer Şube Başkanımız Hasam

BAYKALve İL Başkan Fikri METLİ taralından verildi..
Her oturum 80 kişilik katılımcıyla gerçekleşti ve toplam
350 görevli personele Ege Bölgesinin depremselliği
ve İzmir metropol zeminlerinin deprem anındaki
dav ram ısları konusunda bilgi verildi.
"İzmir, Bergama, Eşme, Sivrihisar, Havran/Küçükdere
E Hele Hareketi Toplantısına odamız adına Halil
E İR D AL ve G önü I İKAYA katıldı.

Şybemıiz Yönetimi Kurulu eğitimim niteliği ve,, gelecekte
üniversitelerden mezunların akreditasyonu ve uyum
konularının tartışıldığı, Dokuz Eylül Üniversitesi Jeoloji
Mühendisliği Bölümümün düzenlediği "Mühendislikte
Âkreditasyon" konulu Danışma Kurulu toplantısına
katıldı.

Yerel Gündemi 21 çerçevesinde oluşturulan "AB
Sürecinde Türkiye" İzmir çalışma grubunun 22,04.2004
tarihîmde yaptığı toplantıya.şubemizden Tuncay
TIMARCI katıldı..

Çevre Mühendisleri Odasının 22..04.2004 tarihinde
düzenlediği u S u ve Âfetler" konulu panele Odamız adına
KubilayOFLOZER katıldı..

Ekonomik Çözüm ve 9 Eylül Üniversitesinin 29.04.2004
tarihinde düzenlediği "Mermerin Bugünü ve Geleceği"
konulu panelle Şubemiz adına Gülte kin D İ K İ LİKAYA
katıldı.

Elele Hareketi'nin düzenlediği Bergama Altın
Madenlerinin-çevreye etkisi ile ilgili inceleme gezisine
Şubemizden Sabri YILDIRIMI katıldı.,

Şubemizin Geleneksel 19. Jeoloji Gecesi 8 Mayıs 2004
tarihinde Eldorador Festival Hotel 4*/ Kuşadast'nda
gerçekleşti.



Konya

Jeoloji Mühendisliği Bölümü Kulüp üyelerinin organize
ettiği bahar etkinlikler! ödül törenine destek verildi ve
şube yöneticilerimiz törene katıldı.

Seydişehir Eti Alüminyum İşletmesinde İşyeri temsilcilik
seçimlerine Şubemiz Yönetimi Kuruılu'ndan AA. Tacettîn
SERT, M. Tahir NALBANTÇILAR, M. Fatih CERAN katıldı.
Geçmiş dönemde yapılan çalışmalar île by dönem
İçerisinde hedeflenen çalışma, ve faaliyetlerle ilgili
bilgi alış verişinde bulunuldu. Mustafa. ADIR'ın, İşyeri
Temsilcisi seçildiği toplantıda; ayrıca özeleştirine
pençesinde olan Seydişehir Alüminyum tesislerinin
ülke ekonomisi ve dünyadaki alüminyum üıünlen
bakımından irdelendiğinde
paha blçiiemez bir değerin,
kaybedilmesi ile karşı karşıya
kalındığı belîrtfldî.

Karaman İl Temsilcilik seçimine
Şubemiz Yönetim Kuru lu'nd an

-WLTahir NALBANTÇILAR ve M.
Fatih CERAN katıldı. Üyelerle
İlde yapılabilecek çal ışmalar
değerlendirildi.
Yönetim Kurulu üyelerinden
M. Tacettîn SERT, M. Tahir
NALBANTÇI LAR, M, Fatih
CERAN ve Aksaray İl Temsilci
Yrd. Meral Teke ile birlikle
Aksaray Belediye Başkanını
ziyaret ederek şehrin jeolojik ve
Jeoteknik etüt çalışmaları îçîn
değerlendirilmeler yaptılar ve
fay haltında yer alan Aksaray'da
bu etütlerin dikkate alınması
gerekliği belirttiler.

19-22 Mayıs 2004 tarihileri arasında "jeoteknîk Etüt
Semineri" düzenlenmesi konusunda çalışmalar başlatıldı.

Şube Yönetim Kurulu üyelerimiz, M.. Tacettin SERT, M.
Tahir NALBANTÇILAR, M. Fatih CERAN ve G. Göçmez
Meramı Belediye Başkanı Refik TUZCUOĞLU'nu ziyaret
ederek şu ana kadar Konya'nın zemin etütleri açısından
çalışıl madiğini, bu nedenle öncelikle Konya'nın
genel ve ardından bölgesel zemin etüt raporlarının
hazırlanmasının gerektiğini belirttiler..



Samsun Trabzon

1
0.02.2004'te Odamız Samsun Şube
Başkanı Mete Turkey Diyarbakır'daki
Hicret Apartmanı ve Konya'daki

Zümrüt Apartmanının yıkılmasıyla gündeme
gelen Meslek Odaları ve yerel! yönetimlerdeki
denetim, eksikliği hakkında basın açıklaması
yapmıştır Basın açıklamasında yerel
yönetimlerde teknik personel azlığı
nedeniyle/ çoğu yapıların imalatının
yeterince denetlenemediği ve yerel
yönetimlerin eleman alımında yapı denetimi!
yapabilecek bilgiye ve tecrübeye sahip
mühendislere öncelik verilmesi gerektiği
üzerinde duruldu.

28.03.2004'te Odamız üyesi DSİ V IL Bölge
Müdür Muavi'ni Alî Faruk öztan'a 30 yıllık
emek ödülü verildi.

08.04.2004'te Yönetim Kurulu Amasya-
Tokat İl 'Temsile îliklerin in belirlenmesi için
Amasya ve Tokat'a giderek, Amasya ti
Temsilciliğine Â, Bülent Bilgen ve Tokat İl
Temsilciliğine de Kasım Çağlayan Demirezen
seçildi.

14.04.2004'te DSİ VII. Bölge
MüdüHûğü'nde görev yapan eski başkanımız
Ahmet Yayfa'nın 25 yıllık emek ödülü verildi
ve veda yemeği düzenlendi.

26.04.2004'te Odamız Samsun Şube
Başkanı Mete Türker ve yönetim kurulu
üyeleri İl kadı m Belediye Başkanı: Erdoğan
Tok'u ziyaret ettiler. Başkanımız Mete
Türkei; Samsun'un zemin açısından oldukça
problemli olduğunu ve sağılıklı kentleşmeler
için belediyelere büyük görevlerin düştüğünü!
belirterek Belediye, Başkanı'na zemin
etüdüyle i lgil i "Mesleki Denetim Protokolü
ve Kent Raporu'nu" sundu.

27.04.2004'te Gazi Belediye Başkanı
Süleyman Kaldırım ve Atakum Belediye
Başkanı Ademi Bektaş ziyaret edildi.

01.05.2004'te Samsun Kent Kuru İtayı'na
Samsun Kent Raporu teslim edilmiştir.

O damız değişik tarihlerde Ticaret
ve Sanayi Gdası'nda düzenlenen
"Avrupa Birliği Topluluk

Programları ve KOBİ'1ère" sunulan
imkanlar, "Avrupa. Bîri iğî'n-in Ortak Tarım
Politikaları", "Enflasyon Muhasebesi"
konulu seminer ve konferanslara katıldı.

Yeni Belediye Başkanımız Volkan
CANİOGLU yönetim olarak ziyaret edilerek
mesleki sorunlarımız gündeme getir i ldi

21.04.2004'te Gümüşhane İl
Temsilciliğimize Yönetim Kurulu üyelerimiz
Torun Yılmaz, Erden N. Yazıcı, Mehmet

r Bakı,, Denetleme Kurulu üyemi iz A,., Rıza
Güç giderek temsilcilik seçimleri yapıldı. İl
Temsilci I iğ i'ne yeniden Zafer Aslan seçildi.

Şubemizde hafta sonlan üyelerimizin
katılımı ile gerçekleştirilen sosyal içeri kil I
ve meslekî soy I eşil er-sine vizyon gösterimi
kapsamında 27.03.2004'te KTÜ Jeolop
Mühendisliği Bölümü öğretim üyelerinden
Prof, Dr. Remzi -DİLEK ve YrcjLBoçrO-n' ~ .._
Alî VAN tarafından wDoğu Karadeniz ; :

Bölgesi Mağaraları", lQ.O4.2Q04'te-'
Şube Başkanı Tuncay ÖZ A RM A İM
ve Hamdi ZİHNÎ tarafından "Doğu
Karadeniz'de Doğal Afetler" konulu
sinevizyon, 01.05.2004'te KTÜ Jeodezi ve
Fotogrametri Bölümü öğretim üyelerinden
Prof. Dr. Tahsin YOÎVIRALIÖĞLU
tarafından "Yer Bilimlerinde Coğrafi
Bilgi Sistem Uygulamaları" konulu
söyleşiler düzenlenmiştir. Söyleşilerde
Odamız Trabzon Şube Başkanı Tuncay
ÖZARMAN, Karadeniz Bölgesinin
mağara zengini olduğunu, bu mağaraların
turizme kazandırılması gerektiğini ve
bunu yaparken de mağaraların korunup
turizm özelliğini !<aybetrnemesi için alt yapı
çalışmalarının sürdürülmesi gerektiğini
belirtmiştir. Doğu Karadeniz Bölgesi
Mağaralan ve Doğal Afet konularına yerel
basın da büyük ilgi göstermiştir.


